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Szanowny Pa nie Prezydencie

W imieniu mieszkafc6w Wtoctawka zwracam siq z pro6bq o zamontowanie

$wiatei na ulicy Polnej przy nowCI powstalej Siedronce.

Mieszkaficy proszA o wybudowanie wiaty na przystanku autobusowyrn na

ulicy Polnej po drugiej stronie Biedronki { przystanek - kierunek ulica Zielna).

Dzieci z dzielnicy ,,Celulozowa" muszE dojeidiai autobusern do Szkoty

Podstawowej Nr 2 jest to rejon tej szkoty. Przejfcie przez bardzo ruchliwq
jerdnig stanowi dla nich ogromne niebezpieczedstwo, dlatego w trosce o
bezpiecredstwo mieszkaic6w rwracam sig o zamontowanie w tym miejscu

6wiatel.

Instafacja wiaty na przystanku autobusowym wydaje siq konieczna z uwagi na

dzieci i mlodzie2 dojetdiajqce do Szkoty Podstawowej Nr 2 i mieszkaric6w

Wioclawka dojeidiajqcych do pracy.
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